



## 外來人口統一證號變更申請書

### New UI No. of Foreign Nationals Application Form

茲向 貴行申請變更本人於 貴行所開立帳戶之新式統一證號，並同意自 貴行完成變更之日起生效。

The applicant hereby applies to Far Eastern International Bank(“FEIB”) to change the new UI No. of the applicant’s account at FEIB, and agrees to take effect from the date when FEIB completes the change.

申請人(存戶) Applicant (Depositor)	
原統一證號 (Original UI No.)	
新式統一證號 (New UI No.)	
1. 申請人授權同意以與 貴行往來業務中任一存款帳戶之原留印鑑申請辦理。 The applicant authorizes and agrees to apply with the original seal of any deposit account in the business with FEIB. 2. 申請人已審閱並同意 貴行「履行個人資料保護法第八條第一項告知義務內容」。 The applicant has reviewed and agreed FEIB’s “Notice Given Under Article 8, Paragraph 1 of the Personal Information Protection Act”.	

#### ※郵寄申請注意事項/ Notice for Mailin Application :

- 請填妥申請書並檢附新式統一證號之證件正反面影本乙份。  
Please fill out the application form together with the copy of resident certificate which contains the New UI No. (both front and back copy).
- 存戶申請異動時，需於申請人欄位簽名並簽蓋與 貴行往來任一存款帳戶之原留印鑑後，將申請書逕寄申請人鄰近之分行辦理。  
When the applicant applies for a change, the applicant needs to sign in and affix the original registered specimen seal, and mail the application form directly to the any nearby branch of FEIB.
- 如申請書上申請人簽蓋之存款帳號之印鑑與 貴行原留存印鑑不符， 貴行得不受理存戶之申請。  
If the seal of the deposit account signed by the applicant on the application does not match the original seal, FEIB may not accept the depositor’s application.
- 提醒：**若申請人有申請 貴行網銀、電話語音、COMBO 卡等服務，因需換發 COMBO 卡或重新配發交易密碼，請您務必攜帶載有新式統一證號之證件、存摺（如有）及原留印鑑至 貴行任一分行辦理資料變更。

**Reminder :** if the applicant has already applied for services such as the internet banking, telephone voice or COMBO card service of FEIB, please bring the resident certificate with the applicant’s New UI No., passbook (if any) and the original registered specimen seal to any FEIB’s branch to handle matters related to the change of the New UI No..

此致 To  
遠東國際商業銀行  
Far Eastern International Bank, Ltd

申請人(存戶)： \_\_\_\_\_  
Applicant (Depositor)

(請親簽/Signature)

(請簽蓋與 貴行往來任一原留印鑑)  
(Original registered specimen seal)

聯絡電話： \_\_\_\_\_ (請務必填寫可聯絡之電話/手機號碼)  
Phone No. (Please be sure to fill in the contactable phone or mobile phone No.)

中華民國 年 月 日  
Date:

分行收件日期：

(臨櫃辦理免填)

主管：

經辦：

驗印：